



Jižní Morava
Výletní cíle

**Sternwarte und
Planetarium Brno
Brno Observatory and
Planetarium**

**Hvězdárna
a planetárium Brno**

Top výletní cíle na jižní Moravě
Topausflugsziele in Südmähren
Top Destinations in South Moravia



Kontakt / Contact:

Hvězdárna a planetárium Brno
Krávův hora 2, 616 00 Brno

tel. +420 541 32 12 87
e-mail: e-mail@hvezdarna.cz

www.hvezdarna.cz
www.facebook.com/hvezdarna.brno
www.jizni-morava.cz
www.ccrjm.cz
www.vyletnicile.cz





Hvězdárna a planetárium Brno

Chtěli byste prožít příběh Sluneční soustavy? Podívat se na hvězdné nebe velkým astronomickým dalekohledem? Najít odpovědi na věčné otázky? Dotknout se skutečného meteoritu? Prožít netradiční chvíle pod umělou oblohou planetária? Zvážit se na Měsíci? Hrát si se zajímavými vědeckými experimenty? Užít si skvělý výhled na Brno? Toužíte tomu všemu přijít na kloub?

Hvězdárna a planetárium Brno se nachází poblíž centra Brna, v malebném parku na Kraví hoře, u náměstí Míru, v Masarykově čtvrti. Představujeme centrum pro popularizaci přírodních věd. Na prvním místě je to samozřejmě astronomie, ale nevyhýbáme se geologii, chemii, fyzice, matematice, geografii a dalším... To vše pro laiky ve srozumitelné, zábavné a také interaktivní podobě. Nejsme vědeckým pracovištěm, ale s vědou se u nás setkáte na každém kroku.

Nabízíme zajímavý program jak pro jednotlivce, tak organizované výpravy, školní třídy i veřejnost, během dne i pozdě v noci. K dispozici je sál velkého planetária o průměru přes 17 metrů s iluzí hvězdné oblohy, interaktivní expozice Příběh Sluneční soustavy v sále přírodovědného exploračního centra, moderní astronomické dalekohledy pro sledování Slunce, těles Sluneční soustavy i objektů vzdáleného vesmíru.

Speciální akce

Brněnská muzejní noc (vždy v květnu)

Noc vědců (vždy v září)

Den otevřených dveří (vždy v říjnu)

Otevírací doba

Každý den, kromě neděle a některých svátků.



Sternwarte und Planetarium Brno

Möchten Sie die Geschichte des Sonnensystems erfahren? Den Sternenhimmel mit einem großen astronomischen Fernrohr beobachten? Antworten auf ewige Fragen finden? Einen echten Meteoriten anfassen? Einmalige Momente unter dem künstlichen Himmel im Planetarium erleben? Ihr Gewicht auf dem Mond herausfinden? Mit interessanten wissenschaftlichen Experimenten spielen? Eine tolle Aussicht auf Brno genießen? Haben Sie den Wunsch, dies alles unter die Lupe zu nehmen?

Die Sternwarte und das Planetarium Brno liegen gut erreichbar am Stadtzentrum in einem malerischen Park auf dem Berg Kraví hora, am Platz náměstí Míru im Stadtteil Masarykova čtvrt.

Unser Zentrum hat die Popularisierung der verschiedensten Wissenschaften zum Ziel, insbesondere im Bereich der unbelebten Natur. An erster Stelle steht selbstverständlich die Astronomie, aber die Geologie, Chemie, Physik, Mathematik, Geographie gehören gleichfalls zu unseren Interessensgebieten. Alles soll für Laien verständlich und unterhaltsam sein, und wenn es irgendwie möglich ist, dann ebenfalls in interaktiver Form. Wir sind keine wissenschaftliche Forschungsstätte, dennoch gibt die Wissenschaft bei uns den Ton an.

Unser interessantes Tages- und Nachtprogramm spricht individuelle Besucher und Besuchergruppen, Schulklassen und die Öffentlichkeit an. Der Saal des großen Planetariums mit mehr als 17 Meter Durchmesser erweckt die Illusion des Sternenhimmels, im Saal des naturwissenschaftlichen Exploratoriums zeigt eine interaktive Ausstellung die „Geschichte des Sonnensystems“ und mit den modernen astronomischen Fernrohren können die Sonne, die Körper des Sonnensystems und die Objekte im unendlichen Weltraum beobachtet werden.

Sonderveranstaltungen

Nacht der Brüner Museen (immer im Mai)

Nacht der Wissenschaftler (immer im September)

Tag der offenen Tür (immer im Oktober)

Öffnungszeiten

Täglich, außer sonntags und an einigen Feiertagen



Brno Observatory and Planetarium

Do you want to see the life of the Solar System? Look at the stars in the sky through a large astronomical telescope? Find answers to the eternal questions? Touch a real meteorite? Experience something unusual underneath the artificial star field of the planetarium? Weigh yourself on the moon? Try out some interesting scientific experiments? Enjoy the great view of Brno? Do you want to understand it all?

Brno Observatory and Planetarium are located close to the centre of Brno, in a picturesque park on Kraví hora, by náměstí Míru, in the Masarykova čtvrt district, and are a centre for the popularisation of science. Obviously, our main focus is on astronomy, but we also take a look at geology, chemistry, physics, mathematics, geography and so on... We make it comprehensible, fun and interactive for the layman. We aren't a scientific laboratory, but with us you'll find science round every corner.

We offer an interesting range of activities for individuals as well as organised groups, schools and the public, during the day and late at night. Our facilities include a hall of diameter exceeding 17 metres, with a model of the sky at night, the 'Story of the Solar System' interactive exhibition in the scientific exploratorium, modern astronomical telescopes for observation of the Sun, bodies in the Solar System and objects from the far reaches of the universe.

Special events

Brno Museum Night (every May)

Scientists' Night (every September)

Open Day (every October)

Opening hours

Every day apart from Sunday and some public holidays.

